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Vært historik 

Dato 17/8 21/9 8/11 14/12 27/1 8/3 28/4          

Vært Kell ? Tho
mas 

Thoma
s 

Agn
ete 

Thomas Jean
ette 

         

 

Dagsorden og referat Dato: 28. april 2022 Tid: kl. 1930-2130 Sted:Silistria 

Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN Mødedeltagere: Thomas Hornbæk, Kell Sønnichsen, Kent Lodberg, Kim Rokkjær, 
Tobias Svarer, Jeanette Finderup, Sofie Secher (på Teams)                                                  
  
Afbud:                                                 Referent: Kim  Næste møde:  
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Emne Formål med punktet 
(hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan behandler 

vi emnet) 
Varighed Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1.  Siden 
sidst 

PAN Bestyrelse - velkommen til Tobias 
 
 
 
Generalforsamling - opsamling 
● Er formatet det rette - kan vi få 

endnu flere med næste gang? 
 
 
Divisionsturnering - opsamling 
● Stort arbejde af Peter Kilden - 

hvordan får vi endnu flere med 
næste gang? 

● Kage - billigere løsning? 
 
 
Rekruttering - Horsens, DOF og PAN 
● Materiale præsenteres 
● 5., 12., 19. maj. 

Træningsudvalg hjælper til med 
baner, udsætning og indsamling 

● Mangler flere til selve dagen 
 
 
Klubtur 2022 - uge 42 
● Der har været begrænset 

tilkendegivelse om tur til 
Slovenien - andre muligheder er 
drøftet. 

● Økonomi 
● Alternativ til Sverige for UU 

foreslået - kan andre deltage? 
 
 
 

O. pkt. Thomas 
 
 
 
D. pkt - alle 
 
 
 
 
D. pkt - alle 
 
 
 
 
 
 
O. pkt – Thomas 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt – Jeanette 
 
 
 
 

60min  
 
 
 
God opbakning til generalforsamlingen 
 
 
 
Godt 100 personer deltog. Det var fint, men 
hvordan bliver man flere? 
Vi får lavet et overblik over løb som sendes rundt i 
klubben og hænges op på Silistria. 
Ang. kage vil vi med den arrangerende klub evt. 
aftale at klubbens medlemmer får en billet til en 
kop kaffe og et stykke kage. 
 
6 arrangementer i maj, fordelt på Horsens og OK 
Pan. 
Hjemmeside er nu kørende. 
Tilmelding 30 kr. per deltager. 
Thomas laver en flyer som kan sendes rundt i 
klubben og som kan videresendes til interesserede. 
 
 
Der er ikke opbakning til tur til Slovenien 
Ungdom tænker at tage til Sverige med henblik på 
deltagelse i Swedish League (Uge 42) 
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  DM Bornholm 
● Hvad skal vi stå for i klubregi? 
● Hvilken økonomi ønsker vi at 

bidrage med? 
 
 
 
 
 
Klubhus – udvidelse - status 
 
 
 
 
Klubhus - udlån 
● Forespørgsel fra Sport og Fritid 

v. Morten P. 
● Kan vi afvige fra normalen?  
● Kan vi opretholde en vis alm. 

drift? 
● Hvad vil den rette pris være? 

 

 

Forudbetaling af o-arrangementer 
http://okpan.dk/2018/oplev-skoven-
paa-en-ny-maade/. Ved aflysninger 
bliver vores Pan-arrangører ikke 
honoreret for deres arbejdstimer. 

 

Træningsudvalgspunkter 
● Indskrænkede skovtilladelser - 

skal vi søge om tilladelse til at 
løbe i weekenden og ikke kun 
lørdag kl. 11-13.  

● Samarbejde med SOK? 
 

D. pkt - Jeanette 
 
 
 
 
 
 
 
 
O. pkt - Thomas 
 
 
 
 
D. pkt - Thomas 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt - Sofie 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt - 
Sofie/Thomas 
 

 Der arrangeres tur til DM Sprint på Fyn 
Der arrangeres tur til DM Lang på Bornholm. 
 
 
 
 
 
 
 
Møde næste onsdag.(4. maj) 
Første mål er at få udvidelsen godkendt. Herefter 
vil vi søge yderligere midler til projektet. 
 
 
Aarhus Symfoniorkester spørger om Silistria kan 
lejes til opbevaring af instrumenter. 
Ifm. arrangementet vil OK Pan' medlemmer ikke 
kunne bruge huset i de 4 dage arrangementet 
afvikles. 
Bestyrelsen er positiv for forespørgslen på 
baggrund af at henvendelsen kommer fra Sport og 
Fritid - under forudsætning af at dette ikke 
kommer til at danne præcedens. 
Thomas tager en dialog med Sport & Fritid. 
 
Fremadrettet skal arrangementet betales forud. 
Hvis arrangementet aflyses 14 dage før 
afholdelsen, får bestiller 50% retur. 
 
 
Klubben er blevet informeret om at skovtilladelser 
kun kan kan fåes for 2 timer 11-13. 
Vi arrangerer et møde med kommunen med 
henblik på at få en dialog for afsøgning af mere 
fleksible muligheder. Kell og Ida skal med til til 
møde. Thomas afklarer med Morten P, hvem fra 
kommunen vi skal holde møde med. 
Det afklares om vi kan samarbejde med Silkeborg 
om at skabe flere muligheder for træningsløb. 
 



 
 

4 
 

2. Bestyr
elsesa
rbejde 

Fokuspunkter for næste 12 mnd. Er der 
noget der skal ændres ift fokus, 
arbejdsmåde, engagement, 
sammenhæng til andre udvalg mv? 
 
 
Konkret: 
 
 
Fokus -  
● Løb - Har vi budt ind på løb 

2022, 2023 (terminsliste - 
https://docs.google.com/spread
sheets/d/1LyHoX0G59DBK-
30L8QOrX8SJSSfZQPRefUGX8al
WlSU/edit#gid=522771699 

● Ansøgning til Juniortræner  
 
 
Fællesskab -  
● Frivillighed. Hvordan får vi mere 

engagement? 
 
 
 
Fremdrift -  
● Økonomi (status) 

 
 

D. pkt - alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
D. pkt. - Jeanette 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
O. pkt - Kell 

30min Bestyrelsen er blevet meget driftsorienteret - det 
kunne være godt at arbejde mere med det 
strategiske arbejde og klubbens strategi. 
 
På næste møde afklarer vi hvilke øvrige punkter 
der skal særlig fokus på. 
 
 
 
Løb - hvilke løb skal vi byde ind på 
Proces og datoer får vi fra Anker. 
Kim får afklaret processen og melder rundt. 
 
En stor udfordring er at det er få personer der 
trækker et stort læs. Det er svært at få flere 
frivillige til at løfte opgaverne. 
Bestyrelsen skal arrangere et møde med fokus for 
Frivillighed. Thomas tegner en skitse for hvordan vi 
griber det an og får deltagere med som ikke er i 
bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
Kontingenter ligger 50.000 under budget. 
Night Trail og Night Champ ligger over budget. 

 


